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Josef Masopust

Milí sousedé z Jižního Města,

mám to štěstí, že jsem za uplynulé čtyři roky 
v úřadu starosty potkal mnoho zajímavých lidí, 
z nejrůznějších oborů, kteří mi byli inspirací 
a jejichž názory a rady byly nejen pro mou 
práci velmi cenné. 

Nesmírně si vážím toho, že mi dnes některé 
z těchto osobností vyjadřují svou podporu, 
která je pro mne velkou motivací, ale 
i závazkem nezklamat důvěru, kterou 
ve mne chovají.

Všem jim za to děkuji.

Dalibor Mlejnský,
starosta Prahy 11 

bývalý fotbalista a trenér, Evropský fotbalista roku 1962 a držitel Zlatého míče, 

nejlepší český fotbalista posledních 50 let, fi nalista Mistrovství světa 1962

Od dob mých největších 
fotbalových úspěchů se 
změnilo mnohé.
Jedno však zůstalo beze 
změny. Nejužitečnější hráči 
jsou nejen talentovaní, ale 
i pracovití a odhodlaní 
odevzdat na hřišti vše, 
co v nich je.
Věřím, že Dalibor Mlejnský 
je užitečným hráčem a jsem 
rád, že Jižní Město je hřištěm, 
na kterém odvádí svou práci.
Proto ho podporuji.



Horst Siegel 
bývalý fotbalista a dlouholetý reprezentant ČR, 

čtyřnásobný král střelců české ligy

Každý úspěšný tým má své 
klíčové hráče. Takové, na 
které je spolehnutí za všech 
okolností a kteří umí šanci, 
která se jim nabídne, využít 
a proměnit v úspěch.
Věřím, že ODS Praha 11 je 
skvělý tým a Dalibor Mlejnský 
je tím klíčovým hráčem.
Proto ho podporuji.

Božena Jirků 
Ředitelka Nadace Charty 77. Podílela se na vzniku řady projektů, jako jsou Konto Míša, 

Konto bariéry, Ostrovy života a Počítače proti bariérám.

Ve své práci jsem nenapravi-
telný nadšenec a věřím, že 
bez toho bych jen těžko mohla 
přesvědčit druhé, aby pomohly 
potřebným. Myslím, že člověk 
musí věřit ve smysl toho co 
dělá a musí být pro svou věc 
patřičně zapálený. Jen tak 
může být úspěšný.
Toto potřebné zapálení pro 
věc cítím i ze starosty Prahy 
11, Dalibora  Mlejnského. 
Líbí se mi nadšení, s jakým 
se chopil svého cíle přetvořit 
Jižní Město v moderní a přátelskou městskou část. Zároveň 
si cením toho, co se mu v Praze 11 podařilo udělat pro lepší
 život handicapovaných či sociálně slabých lidí.
Proto ho podporuji.



MUDr. Martin Pruner  
Lékař internista, působící v Poliklinice Klatovská na Jižním Městě

Důsledky rozhodnutí, která 
činí lékař, jsou mnohdy 
nevratné. Proto jeho rozhod-
nutí musí být správná. Když se 
tak zamyslím, v čem spočívá 
podobnost mezi prací lékaře 
a prací starosty, myslím, že 
je to právě v oné potřebě 
dobrých rozhodnutí. Mohu-li 
posuzovat práci současného 
starosty Prahy 11, Dalibora 
Mlejnského, myslím, že je to 
člověk, který učinil mnoho 
dobrých rozhodnutí, jejichž 
pozitivní dopad je na 
Jižním Městě zřejmý.
Proto ho podporuji.

Patrik Gedeon 
Fotbalový záložník Dukly Praha, působil v několika českých 

i zahraničních klubech, bývalý reprezentant ČR,

Během své kariéry jsem žil 
a hrál fotbal v mnoha 
klubech a městech jak 
v Čechách, tak v zahraničí, 
a mohu tedy srovnávat. Je 
skvělé vidět, kolik se toho 
ODS Praha 11 a starostovi 
Daliboru Mlejnskému podařilo 
udělat pro zlepšení nejen 
sportovních podmínek na 
Jižním Městě.
Proto ho podporuji.



Ladislav Vízek 
Bývalý fotbalista, dlouholetý reprezentant ČR, držitel zlaté olympijské 

medaile z roku 1980, člen Klubu ligových kanonýrů

Myslím, že vrcholový 
sportovec a politik mají
 jedno společné. Oba jsou 
vystaveni velkým očekáváním, 
která nesmějí zklamat.
Starosta Mlejnský očekávání 
nezklamal a myslím, že 
v mnohém je i předčil.
Proto ho podporuji.

Lenka Kohoutová  
Zakladatelka a předsedkyně správní rady Nadačního fondu 

pro podporu zaměstnávání osob se zdravotním postižením.

Za těch několik let, kdy pracuji 
s postiženými lidmi, jsem si 
nemohla nevšimnout toho, že 
všichni politici o problémech 
rádi mluví, avšak ne všichni 
jsou schopni a ochotni udělat 
něco pro jejich řešení.
Je mi proto velmi sympatické 
odhodlání, s jakým přistupují 
lidé z ODS Praha 11 
a starosta Dalibor Mlejnský 
k problémům ve své městské 
části. Nevyhýbají se jim, 
méně o  nich mluví  a více 
dělají pro jejich řešení. Myslím, že výrazný pozitivní vývoj, kterým 
Jižní Město prošlo v uplynulých čtyřech letech právě pod vedením 
Dalibora  Mlejnského, je toho hmatatelným důkazem.
Proto má Dalibor Mlejnský mou velkou podporu.



Květa Vypiorová 
Seniorka z Jižního Města, obyvatelka domu s pečovatelskou službou v Blatenské ulici

Ve svém věku již pamatuji 
mnohé a mohu tedy srovnávat. 
Vím, jak se na Jižním Městě 
žilo dříve a jak se žije dnes. 
Zlepšení je to opravdu velké 
a to mohu myslím říci nejen za 
seniory, ale za všechny, kteří 
zde na Jižním Městě žijeme. 
Věčně nespokojení reptalové 
se vždy najdou. Těm se však 
nezavděčí nikdo ničím.
Vážím si toho, co se staros-
tovi Mlejnskému podařilo pro 
naši městskou část udělat.
Chtěla bych mu proto popřát mnoho štěstí a úspěchu a věřím, 
že toho pro nás z Jižního Města vykoná ještě mnoho.
Starosta Mlejnský má mou podporu.

Luděk Zelenka  
Fotbalista, jeden z nejlepších českých útočníků, 

několikanásobný reprezentant ČR

Jako dítě jsem hrával s ka-
marády fotbal na kdejakém 
betonovém plácku. Hřišť bylo  
tehdy opravdu málo a myslím, 
že na Jižním Městě nebyla 
situace dlouho o moc lepší. 
O to radostnější je pro mne 
pohled na Jižní Město dnes, 
kdy mají nejen děti tolik 
příležitostí ke sportovnímu 
vyžití.
Pokud vím, nejzásadnějším 
vývojem prošel sport na 
Jižním Městě v posledních 
čtyřech letech pod vedením starosty Dalibora Mlejnského. 
Proto ho podporuji.



Máme rádi 
     Jižní Město.
   Věřte těm, co plní sliby. 

www.odspraha11.cz


